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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 5. 2. 2024 
 
Přítomni (7): prof. Jan Jiraský, Ph.D. (předseda), prof. Martin Opršál (místopředseda), Anežka 
Pokorná (tajemnice), doc. Květa Horáčková, MgA. Ivana Mikesková, Ph.D., MgA. Daniela Peclová; 
MgA. Adam Závodský (do bodu 2) 
Omluveni (2): doc. Jakub Klecker, MgA. Martin Hroch, Ph.D. 
Hosté (1): prof. Barbara M. Willi, Ph.D. (děkanka) 
 

Předsedající prof. Jiraský konstatoval, že zasedání svolal v souladu s jednacím řádem a uznal senát 
v počtu 7 senátorů usnášeníschopným.  

Senátor Jiraský navrhl změnu programu zasedání – vynechání bodu Doplnění legislativy k pracovnímu 

uplatnění absolventů HF JAMU. Jiné návrhy k programu nebyly podány.  Senát hlasováním 

jednomyslně schválil program zasedání v následujícím znění:  

• Schvalování návrhu děkanky na doplnění Disciplinární komise HF   

• Stanovení postupu přijímání návrhu na jmenování děkana (čl. 31 JŘ) 

• Různé 

1) Schvalování návrhu děkanky na doplnění Disciplinární komise HF. V disciplinární komisi zaniklo 

členství dvěma studentům, které je zapotřebí nahradit. Děkanka navrhuje jako nové členky Natálii 

Hrdovou a Emilii Waleski, dále Kristýnu Klokočnikovou a Petra Čižinského jako náhradníky. 

Po prostudování disciplinárního řádu a kratší diskusi dal předseda o návrhu hlasovat. Výsledek 

hlasování: 7 hlasů pro, 0 proti. Návrh byl schválen, předchozí souhlas byl udělen.   

2) Stanovení postupu přijímání návrhu na jmenování děkana. V souladu s Jednacím řádem vytvořil 

senát vlastní návrh postupu volby děkana, který precizoval v diskusi během zasedání. Předseda dal 

hlasovat o výsledné podobě postupu volby děkana. Výsledek hlasování: 6 pro, 0 proti. Návrh byl 

schválen. Postup volby děkana bude zveřejněn a je přílohou tohoto zápisu.   

Volbu děkana řídí volební komise v čele s předsedou senátu. Předseda navrhl další dva členy tříčlenné 

komise: prof. Martin Opršál a Anežka Pokorná. Návrh byl senátem hlasován: 6 pro, 0 proti. Složení 

komise bylo schváleno. 
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3) Různé.  

Senátorka doc. Horáčková upozornila na situaci nastupujících studentů HF, kteří se neorientují ve všech 
potřebných detailech ISu, a potřebují tedy zřejmě názornější návod, jak se systémem pracovat, např. 
v rámci tzv. vstupního kurzu konaného bezprostředně po  imatrikulaci. Doporučila dále zavedení 
skupiny tzv. tutorů  z řad starších studentů,  což úspěšně funguje na univerzitách v SRN. Senátorka 
MgA. Peclová: k tomuto problému se plánují a vytvářejí videotutoriály atp. Senát s tématem osloví 
studijní proděkanku.  

Senátor prof. Opršál vznesl dotaz k osudu někdejšího návrhu na změnu Volebního řádu AS HF JAMU 
(dále VŘ). Předseda: návrh byl představen v senátu JAMU, zaslán děkance HF i rektorovi JAMU. 
Kompetentní osoby tedy problém znají a mohou návrh změny VŘ uplatnit, pokud by chtěli. Předseda 
odmítá návrh nadále neúspěšně prosazovat. Senátoři přesto požádali předsedu, aby se snažil změnu 
iniciovat prostřednictvím děkanky, což předseda přislíbil. 

Předseda poděkoval přítomným a ukončil zasedání. 

 

 

5. února 2024 zapsal prof. Jiraský 
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